
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 12/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 336/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Εγκριση απευθείας ανάθεσης στη δημοτική επιχείρηση 
Επικοινωνίας Πληροφόρησης & Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ»  της 
συνδιοργάνωσης με την Κίνηση Πολιτών Κυριώτισσας 
εκδηλώσεων και ψήφιση πίστωσης. 

 
       Σήμερα 23 Μαΐου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 19-5-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Η. Σοφιανίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης   Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης    
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Πάρεδροι 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Π. Πιτούλιας 
8. Ε. Γουναράς   Γ. Μανακούλης 
9. Ι. Ακριβόπουλος    

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 322/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.  Γεωργιάδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 325/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. 

11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Γ. Τροχόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Πουλασουχίδης. 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 327/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. 
Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης. 
 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 328/2005 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Π.Ποταμόπουλος. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 329/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Παπαστεργίου.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 330/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. 
Πουλασουχίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης, 
Σ. Μηλιόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 334/2005 προσήλθαν οι κ.κ. Μ. 

14. Μ. Σακαλής 
15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 

8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 335/2005 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Γ. Τροχόπουλος, Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 336/2005 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 
Γ. Τροχόπουλος, Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης, Α. Τσιάρας και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Δ. Δάσκαλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 337/2005 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ. 
Δάσκαλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 342/2005 απόφασης αποχώρησαν οι 
κ.κ. Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. 
Τσιάρας. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 343/2005 απόφασης προσήλθαν οι 
κ.κ. Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Τσιάρας 
και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Κ. Πουλασουχίδης. 

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Α. Παπαστεργίου 
28. Κ. Πουλασουχίδης 
29. Α. Τσιάρας 
30. Γ. Ορφανίδης 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 12ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 19-5-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Η «Κίνηση Πολιτών για την Αισθητική και την Αρχαιολογική Προστασία της 
διατηρητέας περιοχής της Κυριώτισσας», με το από 25-4-2005 υπόμνημά της, και με 
το από 17-5-2005 Πρακτικό Νο 58 Συνεδρίασης του Διοικητικού Συμβουλίου της, 
αφενός μεν διατυπώνει σειρά προτάσεων, αιτημάτων και παρατηρήσεων, για την 
βελτίωση των όρων λειτουργίας της διατηρητέας περιοχής (πολλές από τις οποίες ήδη 
έχουν αρχίσει να υλοποιούνται από τις αρμόδιες δημοτικές υπηρεσίες, ενώ άλλες 
προγραμματίζεται να συμπεριληφθούν σε ευρύτερες δημοτικές δράσεις, που θα 
ακολουθήσουν), και αφετέρου μας γνωστοποιεί ότι αποφάσισε να διοργανώσει και 
φέρος την καθιερωμένη, εδώ και χρόνια, εκδήλωση «φωτιές του Αγιαννιού», στις 
23-24 Ιουνίου, ζητώντας την υποστήριξη και συνδιοργάνωση του Δήμου, ώστε η πιο 
πάνω ετήσια εκδήλωση να συνδυαστεί και με την ανάληψη – υλοποίηση σειράς 
δημοτικών παρεμβάσεων στην περιοχή (όπως προτείνουν και επιθυμούν οι ίδιοι οι 
κάτοικοι), αλλά και με άλλες παράλληλες εκδηλώσεις λαογραφικού, 
παραδοσιακού, κ.α., περιεχομένου, προσλαμβάνοντας έτσι ευρύτερες διαστάσεις και 
ανάλογο ενδιαφέρον (ήδη οι πιο πάνω ημερομηνίες συμπίπτουν με την διεξαγωγή 
στην πόλη μας της Μαθηματικής Βαλκανιάδας, στην οποία θα συμμετάσχουν πολλές 
αποστολές ξένων Χωρών, που, μεταξύ άλλων, θα έχουν την ευκαιρία να 
παρακολουθήσουν, εφόσον το επιθυμούν, και τις πιο πάνω εκδηλώσεις, με επίκεντρο 
τις «φωτιές του Αγιαννιού»).   

Γι αυτό και προτείνεται η ανάληψη της πιο πάνω συνδιοργάνωσης από τον 
Δήμο μας, και η ανάθεση των σχετικών δράσεων στην Δημοτική Επιχείρηση 
«ΙΡΙΣ», στους καταστατικούς σκοπούς της οποίας συμπεριλαμβάνεται η διοργάνωση 
παρόμοιων εκδηλώσεων, έναντι συνολικού ποσού 2.000,00 €, που θα βαρύνει την 
οικεία πίστωση του Π/σμου του Δήμου έτους 2005.- 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Η Κίνηση Πολιτών για την αισθητική και αναβάθμιση της 
συνοικίας της Κυριώτισσας μας υπέβαλε ένα υπόμνημα με προτάσεις σχετικά με τη 
λειτουργία της περιοχής Κυριώτισσας αλλά και μία σειρά εκδηλώσεων που κάθε 
χρόνο από μόνη της κάνει η Κίνηση Πολιτών την ημέρα του Αι Γιαννιού του 
Κλείδωνα, στις 23 και 24 Ιουνίου και φέτος ζητάει να συνδιοργανώσουμε μαζί τις 
εκδηλώσεις. Εκείνες τις ημέρες από 20 έως 26 Ιουνίου θα διοργανωθεί στην πόλη μας 
ο διαγωνισμός της Μαθηματικής Βαλκανιάδας. Φέρνουμε θέμα στο Δημ. Συμβούλιο 
για να συνδιοργανώσουμε τις εκδηλώσεις με την Κίνηση Πολιτών που θα 
παρακολουθήσουν και όλοι όσοι επισκεφθούν την πόλη μας στην Μαθηματική 
Βαλκανιάδα. Τη διοργάνωση της εκδήλωσης θα αναθέσουμε στην Ιριδα και θα 
κοστίσει περί τις 2.000,00 ευρώ. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Μιχαηλίδης: Οσον αφορά την πρωτοβουλία της Κίνησης Πολιτών της 

Κυριώτισσας με βρίσκει απόλυτα σύμφωνο στο να αναδείξει αυτό το πολιτιστικό 
γεγονός που λαμβάνει χώρα κάθε χρόνο, όμως πιστεύω ότι έχουμε μπερδέψει το ρόλο 
των δημοτικών επιχειρήσεων. Για ακόμη μία φορά τονίζω ότι η καθ΄ ύλην αρμόδια 
δημοτική επιχείρηση στο να μπορέσει να αναδείξει, σε συνεργασία με την Κίνηση 
Πολιτών αυτό το γεγονός είναι η ΔΕΤΟΠΟΚΑ. Ναι σ΄ αυτή την συνεργασία αλλά με 
τη ΔΕΤΟΠΟΚΑ και όχι με την ΙΡΙΔΑ. Το θέμα δεν είναι τόσο ουσιαστικό αλλά είναι 
σοβαρό και πρέπει να ξεχωρίσουμε τον ρόλο των Δημ. Επιχειρήσεων. 

Ουσουλτζόγλου: Μακάρι οι γειτονιές ν΄ αποκτήσουν χρώμα, ζωή, να 
ενισχυθεί ο ιστός που πρέπει να υπάρχει, μακάρι να ξαναζωντανέψουν πράγματα και 
μακάρι και ο Δήμος να μπορεί να βοηθήσει προς αυτή την κατεύθυνση δηλ. να βγουν 



οι γείτονες μαζί σε κοινά σημεία, να γνωρίσουν ο ένας τον άλλον και επιτέλους να 
συνομιλήσουν. Προσέξτε όμως γιατί απ΄ αυτό το σημείο μέχρι το άλλο, δηλ. σκόρπια, 
χωρίς καμία οργάνωση, χωρίς καν να έχουμε στόχο προς αυτή την κατεύθυνση, να 
κάνουμε συνδιοργανώσεις, υπάρχει μεγάλη απόσταση. Δεν μπορούμε ευκαιριακά να 
αντιμετωπίζουμε αυτά τα θέματα. Επί παραδείγματι, νομίζω αν δεν κάνω λάθος, πως 
πολιτιστικός σύλλογος της πόλης έχει καταθέσει πρόταση για να είναι στο Leader με 
θέμα τον Κλείδωνα. Κυριολεκτικά γίνεται ένα αλαλούμ, δεν υπάρχει μία κατεύθυνση, 
δεν υπάρχει ένας στόχος, μία συλλογική προσπάθεια να αναδειχθούν, να 
ζωντανέψουν οι γειτονιές και σ΄ όλη αυτή την υπόθεση δεν υπάρχει ένας 
συντονισμός. Ο Δήμος μπορούσε να παίξει αυτό τον ρόλο και δεν μπορώ να 
καταλάβω γιατί ακολουθείτε τόσο σκόρπια πολιτική. 

Δήμαρχος: Ποια πολιτική είναι σκόρπια όταν σε κάθε γειτονιά, κάθε 
πολιτιστικός σύλλογος κάνει εκδηλώσεις και ζητάει την βοήθεια του Δήμου; Εκτός 
αν δεν θέλουμε τους πολιτιστικούς και τους εθνικοτοπικούς συλλόγους που 
διοργανώνουν εκδηλώσεις. Δεν είχαμε για δεύτερη χρονιά, στις 21 Μαίου τις γιορτές 
στο Κυδωνοχώρι; Πότε άλλοτε έγιναν εκεί εκδηλώσεις; Δεν έχουμε τις εκδηλώσεις 
στο Πανόραμα, τα Προμηθιώτικα, τα Καλλιθιώτικα; Εχουμε για πρώτη φορά τη 
συνοικία της Κυριώτισσας που ζητούν τη συνδρομή μας κι εμείς τη δίνουμε. Σε κάθε 
συνοικία της πόλης γίνονται εκδηλώσεις και ο Δήμος πρέπει να τους βοηθάει έμμεσα 
ή άμεσα. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Δεν ξέρω γιατί δεν κατανοείτε τη λέξη «σκόρπια» και δεν 

έχω καμία απαίτηση να αντιλαμβάνεστε αυτά που λέω. Δεν ζητώ λοιπόν να 
αντιληφθείτε γιατί εγώ έχω μία διαφορετική άποψη γι’ αυτά τα πράγματα ή για άλλα. 
Να διευκρινίσω πως ό,τι λέω το λέω γιατί θέλω να καταγραφούν στα πρακτικά. Η 
ιστορία και η κατάντια του Δήμου γράφεται στα πρακτικά. 

Δήμαρχος: Η κα Ουσουλτζόγλου αρχίζει πλέον και ξεφεύγει. Ο λόγος της δεν 
έχει την καθαρότητα που πρέπει να έχει, τον πολιτικό λόγο που πρέπει να έχουν οι 
αιρετοί άρχοντες. Σήμερα για πολλοστή φορά χρησιμοποίησε φρασεολογίες που δεν 
συνηθίζονται στην αίθουσα του Δημ. Συμβουλίου. Ετσι ήταν μαθημένοι, ήθελαν τους 
συλλόγους να τους ποδοπατούν, δεν τους ήθελαν ελεύθερα να δημιουργούν. Εμείς 
από την αρχή που βγήκαμε στο προσκήνιο της Τοπικής Αυτοδιοίκησης είπαμε ότι και 
σε φυσικά και σε νομικά πρόσωπα θ΄ αφήσουμε ελεύθερα να δημιουργήσουν στην 
πόλη. Κάποιοι άλλοι θέλουν αυτοί να κατευθύνουν τους συλλόγους με όποιον τρόπο 
μπορούν για να τους ελέγχουν. Τώρα όμως τους έχασαν τους περισσότερους. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Η δική μου άποψη λέει πως οι αιρετοί πρέπει να έχουν 

σχέδιο, στόχο και πρέπει να παλεύουν για όλα αυτά. Πάλι θα επανέλθω στην προ 
ημερησίας τοποθέτησή μου, δεν έχετε στόχους, άρα δεν διεκδικείτε κάτι. Θέλετε τους 
συλλόγους στο επίπεδο της «καραγκούνας» και τίποτε παραπάνω. Κι όμως είναι 
ζωντανά κύτταρα εθελοντικής προσφοράς, κάτι που δεν έχετε αντιληφθεί. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Γ. Μιχαηλίδη; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. 
Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Δημάρχου; 
Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 19 σύμβουλοι: 

Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, 
Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 



  Κατά της συνδιοργάνωσης των παραπάνω εκδηλώσεων ψήφισε ο σύμβουλος 
Α. Δελαβερίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 19-5-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Το από 25-4-05 υπόμνημα της Κίνησης Πολιτών για την Αισθητική και 
Αρχαιολογική Προστασία της διατηρητέας περιοχής της Κυριώτισσας. 
3.- Την ανάγκη ανάθεσης των παραπάνω εργασιών διοργάνωσης στη δημ. επιχείρηση 
Επικοινωνίας Πληροφόρησης Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ», στους σκοπούς της οποίας 
περιλαμβάνεται και η διοργάνωση πολιτιστικών, καλλιτεχνικών εκδηλώσεων. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2005 και στον Κ.Α. 6434 «Λοιπές 
δαπάνες δημοσίων σχέσεων» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση. 
5.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν 
κατά τη συζήτηση του θέματος. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 106, 218 & 291 (όπως αυτή αντικαταστάθηκε με τις 
παρ. 3 και 4 του άρθρου 25 του Ν. 3202/03) του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Εγκρίνει την απευθείας ανάθεση εκτέλεσης των εργασιών συνδιοργάνωσης 
με την «Κίνηση Πολιτών για την Αισθητική και Αρχαιολογική Προστασία της 
διατηρητέας περιοχής της Κυριώτισσας» πολιτιστικών εκδηλώσεων λαογραφικού, 
παραδοσιακού κ.α. περιεχομένου, με επίκεντρο τις «Φωτιές του Αγιαννιού», που θα 
πραγματοποιηθούν στη Βέροια στις 23-24 Ιουνίου 2005, στη Δημοτική Επιχείρηση 
Επικοινωνίας Πληροφόρησης Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ» Δήμου Βέροιας, με το ποσό των 
€ 2.000,00. 

Β) Εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο Βέροιας για την κατάρτιση και υπογραφή της 
σχετικής σύμβασης. 
 Γ) Ψηφίζει ποσό € 2.000,00 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α. 6434 «Λοιπές 
δαπάνες δημοσίων σχέσεων» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2005 για να 
διατεθεί στη Δημοτική Επιχείρηση Επικοινωνίας Πληροφόρησης Δημοσιότητας 
«ΙΡΙΣ» Δήμου Βέροιας για τον παραπάνω σκοπό. 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  336 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Ε. Γουναράς Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Γ. Τροχόπουλος Γ. Ορφανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  8-6-2005 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


